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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Az elmúlt testületi ülésen döntött a képviselő-testület arról, hogy megvizsgálja a lehetőséget 
és amennyiben megvalósíthatónak találja, pályázatot nyújt be a szociális földprogramban való 
részvételre és az ehhez kapcsolódó közfoglalkoztatásra. 
 
Az előzetes számítások alapján – amennyiben 5 fő 1 éves foglalkoztatására pályázunk – 70 
%-os támogatás mellett  -  a szükséges önerő 1.593.540,- Ft. 
 
Az önerő mértéke 0-30 %-ig terjed, vagyis optimális esetben 0 is lehet, de előzetesen nem 
lehet kalkulálni. 
 
A szociális földprogramban 5 fő foglalkoztatása esetén 1-2 m Ft támogatást lehet kapni. Ha 
minimumot kapjuk, akkor kb. 600 e Ft-ot nekünk kell hozzátenni a programhoz. 
 
A legoptimálisabb esetben (ha 100 %-ban megkapjuk a támogatást és nem kell önerő a 
foglalkoztatáshoz) 2 m Ft-hoz juthatunk hozzá. 
 
A program kötelezően előírja az agrár szakember foglalkoztatását, amelynek bér jellegű 
vonzata van. A program további kötelezettségeket ír elő a foglalkoztatni kívánt személyekkel 
kapcsolatban. 
 
Az önkormányzat tulajdonában lévő és a programba bevonható földterület nagysága kevés 
ahhoz, hogy ilyen földprogramba bekapcsolódjunk.  
Az előkészítésbe bevontuk Gulyás István helyi vállalkozót is, aki rendkívül nagy 
mezőgazdasági tapasztalattal rendelkezik.  
 
Összességében az a javaslat fogalmazódott meg, hogy ebbe a földprogramba egyenlőre ne 
kapcsolódjunk be, de az előttünk álló ősz során végeztessük el a talaj-előkészítési munkát 
mind azon az önkormányzati tulajdonú földterületünkön, amely alkalmas a 
növénytermesztésre és kezdjük el a művelését. 
 
Bízunk abban, hogy a közfoglalkoztatás az elkövetkező időben sem szűnik meg és 
önkormányzatunk tudja biztosítani a kézi műveléshez szükséges munkaerőt. 
 
A pályázat benyújtásához szükséges önerőt a művelési és egyéb költségekre (vetőmag, 
eszköz) tudjuk majd fordítani. 
Egyenlőre abban sem tudtunk határozott álláspontot kialakítani, hogy a település szépítéséhez 
felhasználható virágpalánták termesztésén túl, milyen növények termesztését vállaljuk. 
 
Kérem a Képviselő-testület döntését, jóváhagyását ahhoz, hogy a fent említett pályázatokon 
önkormányzatunk ne vegyen részt. 
 
 
         Zsiros Sándorné 
                     polgármester 


